



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving/Réception des soumissions

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Title – Sujet Blue Overalls Pantalon Fuseau Bleu		Date May 16th, 2014 16 Mai, 2014
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-14-H603		Amendment No. – N° de la modification 001
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At /à : 2 :00 pm		EDT (Eastern Daylight Time) HNE (heure normale de l'Est)
On / le :	June 5th, 2014 / 5 juin, 2014	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services See Herein Voir aux présentes		
Instructions See Herein Voir aux présentes		
Address Inquiries to – Mary Rutledge Adresser toute demande de renseignements à		
Telephone No. – No. de téléphone 613-843-6935		Facsimile No. – No. de télécopieur 613-825-0082
Delivery Required – Livraison exigée See Herein Voir aux présentes		

This amendment is raised to respond to the following question:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

The last bid I could find for these overalls is M0077-07A144/A from May 2008. Have the overalls been put out to bid again before today? If so, what is the award info (vendor and total price)?"

Answer 1:

There has been no procurement for the overalls since the requirement in 2008.

La présente modification vise à répondre à la question suivante :

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1

La dernière offre que j'ai pu trouver pour ces combinaisons est M0077-07A144 / A depuis mai 2008. Est-ce que les combinaisons ont été soumissionnés de nouveau avant aujourd'hui? Si oui, quel est l'attribution (fournisseur et le prix total)?

Réponse 1

Il n'ya pas eu passation des marchés pour les combinaisons depuis l'exigence en 2008.